
By- og Boligudvalget

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 22. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BYB alm. del

Spørgsmål 53
Ministeren bedes oplyse, hvorvidt regeringen har planer om at nedsætte tak-
sterne til friplejeboligerne, så de afspejler det lokale omkostningsniveau. Her
henvises til artiklen "Minister vil stoppe overbetaling af plejehjem", Politiken
den 21. december 2013, hvori det fremgår, at ministeren har følgende hen-
sigt: "Ministerens hensigt er engang til foråret at være klar med et nyt takstsy-
stem (...)" .

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Dohn (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Dohn@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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